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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   48/2019 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   481/2019 

 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 18η  Δεκεμβρίου 2019, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00  
στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 48η/2019 συνεδρίαση η 
Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 56638/13-12-2019 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ. 1) 
Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος και 3) Μπάκας Ιωάννης.   
 
Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος, 4) Πολίτης Δημήτριος και 5) 
Τζαμουράνης Βασίλειος. 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής 
κ.κ.  Δρούγας Παντελής, Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος και Σωφρονάς Γεώργιος, οι οποίοι 
συμμετέχουν στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη 
Νικόλαο, Πολίτη Δημήτριο και Τζαμουράνη Βασίλειο αντίστοιχα.  
 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων και Πρόεδροι 

Κοινοτήτων, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω 

Κοινότητες και απ’ αυτούς: 

 Παραβρίσκονται οι Πρόεδροι Συμβουλίων των Κοινοτήτων Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος 

και Θουρίας κ. Κυριακόπουλος Κων/νος,  καθώς και οι Πρόεδροι Κοινοτήτων Αλαγονίας κ. 

Καζάκος Γεώργιος και Ασπροπουλιάς κ. Κατσιμαγκλής Γεώργιος.  

 Δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι Συμβουλίων των Κοινοτήτων Αρφαρών κ. Ματθαίος 

Αριστοτέλης, Ασπροχώματος κ. Μαστοράκης Σωτήριος, Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, 

Λαιΐκων κ. Τσαούσης Ιωάννης και Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης καθώς και οι 

Πρόεδροι των Κοινοτήτων Αλωνίων κ. Χριστόπουλος Βασίλειος και Πηγών κ. Μαρκόπουλος 

Απόστολος.  

 
Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. Μπεχράκης Σταμάτης και 
Φαββατάς Δημήτριος.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 18-ii θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020, του  Κεφαλαίου  Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ».  

Το από 13-12-2019 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» 

Σχετ.: Το με Α.Π. 55408/05-12-2019 Δήμου Καλαμάτας έγγραφο του Συμβουλίου της 

Κοινότητας Βέργας 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 

για το κληροδότημα «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 

διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 

Η ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ  

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΓΚΟΥΛΟΥΣΗ  

Ο ΤΜΗΜΑΤΑΡΧΗΣ 

 

ΣΟΦΙΑ ΜΠΟΥΡΙΚΑ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 

Η ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ 

 

ΓΕΩΡΓΙΑ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ - 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 
 
Επίσης στο φάκελο του θέματος βρίσκεται η υπ’ αριθμ. 38/2019 απόφαση του Συμβουλίου 
της Κοινότητας Βέργας με την οποία εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του επί του 
προϋπολογισμού οικον. έτους 2020 του κληροδοτήματος. 

 
 
Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Και εδώ μου φαίνεται υπάρχει μια διαφορά αλλά τέλος πάντων.  
 

Όχι.  
Κύριοι συνάδελφοι, κ. Σωφρονά; Όχι.  

Ως προς την ψηφοφορία; ¨Υπέρ¨.  
Όλοι ομόφωνα.  
Πριν κλείσουμε ζήτησε το λόγο ο κ. Κουρεντζής, ο Πρόεδρος της Βέργας.  

 
Καλημέρα και από μένα.  
Θέλω να ρωτήσω, επειδή το Κληροδότημα «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ» αφορά 

τη Βέργα και εγώ είχα δύο απορίες για δύο κωδικούς, το ένα το ανέφερε ο κ. Κοσμόπουλος, 
είναι οι 30.000 ευρώ, οι φόροι και το ΕΝΦΙΑ και η άλλη είναι η αμοιβή δικηγόρου 15.000, 
ενώ τα προηγούμενα χρόνια είχαμε 1.440 ευρώ.  
Σε τι αποσκοπεί αυτό το ποσό, τα 15.000 και στην απόφαση που έχουμε πάρει και σαν 
Τοπικό Συμβούλιο, αυτό επικαλούμαστε, κάποιες διευκρινίσεις επί των κωδικών.  
 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΚΟΥΡΕΝΤΖΗΣ:  
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ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ: Στην πορεία θα γίνει τροποποίηση…  
 
Θα απαντήσω, θα απαντήσω εγώ.  
Λοιπόν, όσον αφορά τα 15 χιλιάρικα του νομικού, επειδή μας προκύπτουν και 

επειδή ενδεχομένως να έχουμε κάποιες εξελίξεις εκεί πέρα που αφορούν τα συγκεκριμένα 
ακίνητα, να υπάρξει μία πρόβλεψη τέτοια.  
Δεν σημαίνει ότι θα αναλωθούν αυτά τα χρήματα, το γεγονός ότι τα προβλέπουμε, απλά, τα 
προβλέπουμε για να μην έχουμε θέματα μετά τροποποιήσεων και καθυστερούμε με την 
Αποκεντρωμένη, γιατί, όπως γνωρίζετε, όλοι οι προϋπολογισμοί εγκρίνονται από τη 
Διεύθυνση Κληροδοτημάτων.  

 
Ευχαριστώ για την ενημέρωση, απλώς ήθελα να ρωτήσω και τα 165.700, αν 
έχουμε πάρει έγκριση από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση για την κατασκευή 

του παιδικού σταθμού που εκκρεμεί.  
 
Για τη μεταφορά του ποσού.  
Κυρία Μπουρίκα.  
 
Δεν έχει έρθει ακόμα η έγκριση από την Πάτρα, από την Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση, δηλαδή, γι’ αυτό το ποσό, για τη μεταφορά του ποσού στο Δήμο.  

 
Και τελευταίο, αν μπορούμε και εμείς σαν Κοινότητα να ζητήσουμε από το 
ποσό που υπάρχει διαθέσιμο, τα 254.000 ευρώ, να δίνεται και κάποιο ποσό 

ανάλογο για έξοδα της Κοινότητας.  
 
Έχει να κάνει με τη βούληση του διαθέτη. Ότι προβλέπει, ότι προβλέπει. Δεν 
αλλάζει τη βούληση.  

 
ΚΟΥΡΕΝΤΖΗΣ: Καλώς. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει; Σας ευχαριστώ και εγώ.  
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2020, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΔΡΑΓΩΝΑ», 
ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ                      252.949,56  € 

ΕΞΟΔΑ                    240.524,10  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 12.425,46  € 

 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΚΟΥΡΕΝΤΖΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΟΥΡΙΚΑ:  

ΚΟΥΡΕΝΤΖΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γεώργιος Φάβας  1. Δρούγας Παντελής 

  2. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης 

  3. Κοσμόπουλος Βασίλειος 

  4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος  

  5. Μπάκας Ιωάννης 

  6. Σωφρονάς Γεώργιος  

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 10  Ιανουαρίου 2020 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 

 

 

 

 


